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  RM.0002.2.2015 
 

 P R O T O K Ó Ł NR VI/15 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 17 marca 2015 r. 
 

VI sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń Rady Miejskiej w 

Kamieńsku w godz. 9
00

 – 14
00

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 15 radnych.  
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                              Załącznik Nr 1  

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Skarbnik Gminy –     

Maria Ozga, Sekretarz Gminy – Ryszard Kurman, Adwokat – Karina Zakrzewska, KKP w 

Kamieńsku – podinsp. Włodzimierz Bareła, Kierownik MOPS w Kamieńsku – Anna Kułak, p.o. 

Kierownik MZEA w Kamieńsku – Henryka Fużewska, Pełnomocnik Burmistrza ds. RPA –  

Grażyna Palka oraz media: „Co Nowego”, „Między stronami”,  NTL Radomsko. 

Ponadto w sesji uczestniczył p.o. Dyrektor SZGK w Kamieńsku – Karol Trajdos. 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                           Załącznik Nr 2 

 

Na sesję zostali zaproszeni sołtysi z poszczególnych sołectw.                                  Załącznik Nr 3 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr V/15 z dnia 29 stycznia 2015 r. 

4. Sprawozdanie Komendanta Policji dotyczące bezpieczeństwa na terenie gminy. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza 

między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności Komisji za 2014 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2014 rok. 

10. Sprawozdanie Kierownika MZEA z wykonania budżetu za rok 2014 rok. 

11. Sprawozdanie Kierownika MOPS z działalności za 2014 rok. 

12. Podjęcie uchwał. 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2015-

2019; 

 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części działek nr ewid. 151, 154 oraz działek nr ewid. 152, 153 (Obręb Piła 

Ruszczyńska); 

 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Kamieńsk; 



 2 

 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

 w sprawie ustalenia opłat za pojemniki; 

 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/311/09 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

22 kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Kamieńsk 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia a także sposób podziału środków na 

nagrody burmistrza i dyrektorów szkół; 

 w sprawie zmiany uchwały Nr X/96/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21 lipca 

2011 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli oraz zwolnień od obowiązku realizacji zajęć 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w publicznych szkołach i 

publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kamieńsk;  

 w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych szkół podstawowych i gimnazjum, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk; 

 w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do Publicznych Przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Kamieńsk; 

 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Planowania, Budżetu i Finansów. 
 

13. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu VI sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z 

proponowanym porządkiem obrad.                                                                            Załącznik Nr 4 

 

p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając serdecznie radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 15. Stanowi to quorum, a więc Rada może 

obradować i podejmować uchwały.  

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zaznaczył, że zanim przejdzie do punktu drugiego chciałby 

wspólnie z Panem Burmistrzem i Panem Sekretarzem podziękować tym sołtysom, którzy w 

kadencji 2010-2014 sumiennie pracowali na rzecz gminy a w kadencji 2014-2018 oddali pole 

innym osobom. Dodał: „Dzisiaj z tych „byłych” sołtysów mamy tylko Pana Józefa Włuka także 

tutaj z Panem Burmistrzem i Panem Sekretarzem pragniemy Panu Panie Józefie bardzo serdecznie 

podziękować za wieloletni wkład i pracę na rzecz Miasta i Gminy Kamieńsk.” 

Następnie Burmistrz B.Pawłowski wręczył Panu Józefowi Włuka podziękowanie w postaci 

dyplomu i książki. 
 

/oklaski/ 
 

Pan Józef Włuka podziękował za realizację próśb, które przekazywał w imieniu mieszkańców 

oraz za dobrą współpracę. Następnie opuścił salę obrad. 
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p u n k t  2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek: O rozszerzenie punktu 12. Podjęcie uchwał                     

o następujące projekty uchwał:  

1) w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk; 

2) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej 

– siłowania zewnętrzna w Kamieńsku; 

3) w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie ww. wniosek.  

Ad. 1) 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 2) 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 3) 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 

1) Otwarcie sesji. 

2) Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu Nr V/15 z dnia 29 stycznia 2015 r. 

4) Sprawozdanie Komendanta Policji dotyczące bezpieczeństwa na terenie gminy. 

5) Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

6) Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza 

między sesjami. 

7) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

8) Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności Komisji za 2014 rok. 

9) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2014 rok. 

10) Sprawozdanie Kierownika MZEA z wykonania budżetu za rok 2014 rok. 

11) Sprawozdanie Kierownika MOPS z działalności za 2014 rok. 

12) Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2015-2019; 

 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kamieńsk; 
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 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

działek nr ewid. 151, 154 oraz działek nr ewid. 152, 153 (obręb Piła Ruszczyńska); 

 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

 w sprawie ustalenia opłat za pojemniki; 

 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/311/09 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 22 

kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Kamieńsk określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyzn  awania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia a także 

sposób podziału środków na nagrody burmistrza i dyrektorów szkół; 

 w sprawie zmiany uchwały Nr X/96/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21 lipca 2011 r. w 

sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli oraz zwolnień od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w publicznych szkołach i publicznych przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Kamieńsk;  

 w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych szkół podstawowych i gimnazjum, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kamieńsk; 

 w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do Publicznych Przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kamieńsk; 

 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Planowania, Budżetu i Finansów; 

 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk; 

 w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – 

siłowania zewnętrzna w Kamieńsku; 

 w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

13. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 

 

p u n k t  3 
 

Przyjęcie protokołu Nr V/15 z dnia 29 stycznia 2015 r. 

  

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr V/15 z 29 stycznia 2014 r. 
 

Przewodniczący Rady J. Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu.            

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, 2 radnych „wstrzymało 

się od głosu”. W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 3 Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku 

obrad. 
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p u n k t  4 
 

Sprawozdanie Komendanta Policji dotyczące bezpieczeństwa na terenie gminy. 
 

Komendant Komisariatu Policji w Kamieńsku podinsp. Włodzimierz Bareła przedstawił 

sprawozdanie w zakresie zapewnienia porządku publicznego na terenie Miasta i Gminy Kamieńsk 

w 2014 roku. 

W załączeniu do protokołu – ww. sprawozdanie.                                                      Załącznik Nr 5 
 

Burmistrz B.Pawłowski podziękował za działalność Policji na naszym terenie jednocześnie 

pogratulował wyników, bo – jak podkreślił – porównując wskaźniki wykrywalności do lat 

ubiegłych jest czym się pochwalić. Dodał: „Korzystając z okazji chciałem jeszcze zwrócić uwagę 

na dwie rzeczy; pierwsza – na zebraniu w Barczkowicach skierowano prośbę żeby w przypadku 

przemieszczania się rowerzystów (a zwłaszcza dzieci) po chodnikach gdzie te chodniki nie są do 

końca wykorzystywane przez pieszych, czyli jeżeli nie ma jakiegoś wielkiego natłoku, żeby ta 

nieprawidłowość nie była jakoś surowo karana. Dlatego tutaj wielka prośba do Pana Komendanta, 

że jeżeli to by było możliwe żeby uczulić policjantów, że nie jest to jakieś ciężkie wykroczenie i 

nie musi być od razu mandat. Druga rzecz – to jest prośba do państwa radnych, państwa sołtysów, 

żeby przekazywać o zjawisku, które się pojawiło a polega na wypuszczaniu psów poza obręb 

swojej posesji. Gdyby to były psy bezdomne to byśmy starali się je odławiać natomiast to są psy 

zadbane, z obrożami, które ktoś wypuszcza na ulicę i te psy sobie wędrują. W przypadku próby 

odłowienia te psy uciekają i wracają na posesję (wiedzą gdzie, do której posesji). 

Prawdopodobnie ludzie z pełną premedytacją wypuszczają psy. I tutaj prośba żebyście państwo, 

jeżeli są takie sytuacje też w jakiś sposób starali się reagować. Także tu prośba do policji i mamy 

ustalone tutaj, że jeżeli takie sytuacje będą się zdarzać to na to mają reagować dzielnicowi. 

Pierwszą rzeczą byłoby pouczenie właścicieli, że robią źle, no niestety później (takie są ustalenia) 

że będzie pouczenie w postaci postępowania mandatowego. Dlatego prośba żeby o takiej sytuacji 

poinformować właściciela psa, jeżeli go znamy.” 

 

KKP podinsp. W.Bareła podziękował za informacje, następnie dodał: „Ja tylko dwa słowa 

uzupełnienia.. Co do punktu drugiego i tych psów to proszę pamiętać i postrzegać to w dwóch 

kategoriach: pierwsza kategoria – to jest kategoria, która bezpośrednio uderza w budżet gminy – 

to jest zabezpieczenie psa bezpańskiego. Bo zabezpieczenie psa w wyniku naszego działania 

kończy się tym, że pies jest umieszczony w odpowiednim schronisku i gmina, czyli tak naprawdę 

my wszyscy ponosimy tego koszty. I dlatego moja prośba, jeżeli Państwo już interweniują, 

podejmują decyzję o tym żeby do nas dzwonić to Państwo wiedzą czyj to jest pies, wiedzą, kogo 

to jest zachowanie takie czy inne. Wiadomo, że patrol przyjedzie za 15 czy 20 minut i może tego 

psa już nie zastać, więc sama informacja, że po Gorzędowie chodzi pies tak naprawdę ma 

znaczenie w danej chwili w danym miejscu. Natomiast informacja jest to pies np. Kowalskiego 

pozwala nam na podjęcie jakiś czynności... To są różne zachowania. My to widzimy w ten sposób 

i ta reakcja będzie za każdym razem przez nas realizowana, ale prośba jest taka żeby Państwo 

podjęli obowiązek albo potrzebę współpracy, bo sama informacja w zakresie lakonicznego 

stwierdzenia pies znajduje się na drodze nie daje nam możliwości realizacji, bo ten patrol 

zajedzie, radiowóz się przemieszcza i psa może wystraszyć, pies może się schować i ta 

interwencja robi się bezskuteczna. Co do punktu pierwszego – proszę pamiętać, że tak naprawdę 

rowerzyści powinni korzystać z drogi. I to jest usankcjonowane przepisami. Wiadomo, że 

warunki są różne, drogi u nas są o różnym natężeniu jazdy, itd., itd. Proszę pamiętać tylko o tym, 

że ci rowerzyści, którzy już się znaleźli na tym chodniku powinni w pierwszym zakresie mieć 

poszanowanie dla pieszego, który się na tym chodniku znajduje. Nie może być też tak, że pieszy 

jest spychany na bok i nie może korzystać w sposób prawidłowy z tego chodnika, bo akurat jadą 

sobie rowerzyści. Takich zachowań nie może być. I myślę, że tutaj każdorazowo policjanci taki 
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przypadek rozpatrują indywidualnie i w przypadku, kiedy ktoś faktycznie mówi no jest to wieczór 

obawiam się o swoje zdrowie, czy jakieś inne elementy tutaj służą ku temu, nie sadzą żeby 

policjanci tutaj wdrażali jakieś postępowanie mandatowe albo jakieś inne czynności. A co do osób 

nieletnich to takie postępowanie mandatowe wdrożone być nie może, bo tam jest inna określona 

procedura do realizacji przez policję i tutaj działamy według trochę innych schematów. Ja 

policjantom oczywiście wspomnę żeby zwrócili na to uwagę, ale proszę pamiętać o tym, że ten 

rowerzysta, który jednak przemieszcza się z jakąś prędkością po tym chodniku może stanowić 

jakieś zagrożenie dla pieszego, więc tutaj też z taką odpowiednią dozą rezerwy bym prosił o 

korzystanie z tych chodników, bo – tak jak powiedziałem – rowerzyści korzystają z drogi. Tak to 

jest w przepisach i tutaj te przepisy się nie zmieniły. Nie mamy ścieżek rowerowych na terenie 

gminy, one są bardziej w planach, może się pojawią wtedy ten statut będzie trochę inny. W chwili 

obecnej z punktu widzenia formalnego tak to wygląda. Dziękuje serdecznie.” 

 

Radny F.Stępień zapytał: „Panie Komendancie, może by Pan jako szef naszego komisariatu z tym 

przejściem dla pieszych, może by Pan jakieś pismo złożył do województwa? Teraz przyszła 

odpowiedź do nas, że to przejście jest zgodne z przepisami. Ale to jest naprawdę tam 

niebezpieczne. Może zaprosić tego Pana, który wydaje tutaj decyzje, że taki i taki przepis              

i zobaczyć jak to wygląda w rzeczywistości, jak samochód się zatrzymuje przed przejściem dla 

pieszych to on stoi prawie na krzyżówce. No i z tym tematem się walczy tyle czasu i nie można 

tego tematu przeskoczyć. Może jakimiś barierkami ogrodzić żeby ludzie dalej poszli?             

Może jakieś pisemko tutaj z komisariatu czy jak?” 

 

KKP podinsp. W.Bareła podkreślił, że czynnikiem decydującym, co do infrastruktury jako takiej 

jest zarządca drogi nie policja i to zarządca drogi powinien właściwie reagować na nasze prośby. 

Dodał: „Z tego, co słyszę jakieś tam pismo wpłynęło. Ja się muszę zapoznać z tym pismem           

i dopiero wtedy będziemy mogli podjąć decyzje o wystosowaniu kolejnej informacji. Bo też 

proszę pamiętać o tym, że jeżeli podejmujemy jakieś działania to one powinny być obliczone na 

jakiś skutek. Samo pisanie dla pisania będzie mało skuteczne. Także powiem tak, Panie Arturze 

na następnym spotkaniu proszę przypomnieć mi jeszcze, wykonać kserokopię tej odpowiedzi,          

ja zrobię analizę zagrożeń za ostatnie 5 lat, sprawdzę ile tam było zdarzeń i wtedy będziemy 

mogli konkretnie rozmawiać.” 

 

Radny A.Wiewióra (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa) zaznaczył, że Pan Komendant wie 

jak wyglądał wniosek Komisji Bezpieczeństwa do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad, o co wnioskowała, dlatego teraz przytoczy tylko treść odpowiedzi na ten wniosek. 

Następnie odczytał pismo Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, Oddział w Łodzi, 

dotyczące odpowiedzi na wniosek Komisji Bezpieczeństwa z dnia 19 stycznia 2015 r.   
W załączeniu do protokołu – ww. pismo.                                                                          Załącznik Nr 6 

 

Radny D.Barański: „To są bzdury, zwykłe bzdety napisane. Nie słucha się ludzi, którzy tam 

jeżdżą korzystają z tego tylko się pisze bzdury. Naprawdę szkoda papieru, lasów i czasu naszego..  

Nie ma słów na tą odpowiedź. Ten, co się pod tym podpisał to dla mnie nie powinien na tym 

stanowisku być... To się toczy od iluś lat, mówimy i czekamy. Na co? Na to czekamy żeby się coś 

stało?..” 
 

Radny M.Kopcik zwrócił się do KKP w Kamieńsku i poprosił, aby Pan Komendant przedstawił 

największe potrzeby Komisariatu Policji w Kamieńsku i ewentualnie, jakie są oczekiwania w 

stosunku do radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 

KKP podinsp. W.Bareła zaznaczył, że potrzeby komisariatu od kilku lat są takie same                     

i sprowadzają się tak naprawdę do dwóch zagadnień: pierwsze – to jest zagadnienie związane z 
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wykorzystaniem środków transportowych. Dodał: „Proszę pamiętać o tym, że przy tak rozległym 

terenie i przy ilości interwencji, która realizowana jest dla samej tylko gminy Kamieńsk na 

poziomie 800 interwencji rocznie to łatwo sobie przeanalizować, że to są prawie 3 interwencje 

dziennie przez każdy patrol. Dla ilości przejechanych kilometrów na służbie gdzie radiowóz 

średnio przejeżdża po 220-270 kilometrów łatwo też jest sobie wyliczyć, że to daje naprawdę 

dziesiątki kilometrów. I tutaj ogólna suma pojazdów, które wykorzystujemy, czyli 6 tych 

pojazdów, to tak naprawdę pojazdy z bardzo długim przebiegiem (Opel Astra ma przejechane 

437000 km, Fiat Dukato ma przejechane 350000 km). Tak naprawdę z nowych aut, które są na 

poziomie przebiegu do 100 000 km to zostało nam jedno auto, które zostało zakupione przez 

państwa ze środków z zeszłego roku. Kolejne dwa auta to jest przebieg pomiędzy 150000 a 

200000 km i dalsze auta to jest przebieg powyżej... Więc odpowiedź jest jasna, najważniejszymi 

naszymi potrzebami w chwili obecnej to jest potrzeba zakupu kolejnego środka transportu ze 

ścisłym przeznaczeniem tego auta dla służby prewencji, ponieważ Opel Corsa, który został 

zakupiony dzięki państwa dofinansowaniu został przeznaczony dla służby dzielnicowych. Bo to 

jest dwóch dzielnicowych i to jest pojazd, który został przeznaczony do wykorzystania przez tą 

służbę – to jest pierwsza podstawowa rzecz... I druga – Pan mnie zapytał, jakie są potrzeby? 

Można mnożyć tutaj te potrzeby i w zakresie środków techniki operacyjnej i w zakresie środków 

biurowych: zakupu drukarek jak i komputera. Tych potrzeb jest dużo. Ja też rozumiem Państwa 

możliwości. Ja prosiłbym o wsparcie, które kształtowałoby się na takim samym poziomie jak w 

roku poprzednim, ponieważ – tak jak powiedziałem – mamy bardzo rozległy teren, który 

obejmuje pięć gmin, ale przy tych pięciu gminach korzystamy ze wsparcia nie tylko państwa, ale 

tych pozostałych gmin, które wstępnie też obiecały, że jakieś te środki w tym roku też się znajdą. 

I to jest sedno tych naszych potrzeb.” 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Panu Komendantowi za przybycie i udzielenie 

informacji, następnie przeszedł do punktu 5. porządku obrad. 

 
/KKP podinsp. Włodzimierz Bareła opuścił salę obrad/ 
 

p u n k t  5 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

 

Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji w okresie od 30 stycznia do 17 marca 2015 r. 

kolejno zdali: 
 

1) Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych – Alicja 

Grządzielska-Deska;  
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

2) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Wojciech Tarnowski; 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Waldemar Wasiński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
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4) Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – Artur 

Wiewióra; 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu 

Radny M.Kopcik nawiązując do głosowania nad protokołem z posiedzenia komisji wyjaśnił, że 

głosował przeciw, ponieważ w protokole nie było wypowiedzi Pana Przewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa i Pana Burmistrza, dlatego że Pan Burmistrz zastrzegł sobie, że wypowiedź jest 

poza protokołem. Dodał: „Chciałem powiedzieć Panu Burmistrzowi, że Pan Burmistrz jest 

gościem na komisji tak samo jak na sesji i nie może decydować, co ma być w protokole a co poza 

protokołem. Od tego jest przewodniczący komisji. Bo tak to tylko świadczy o nierzetelności o 

manipulowaniu protokołów. Ja mam takie odczucie.” 

 

Ad vocem głos zabrał Burmistrz B.Pawłowski, powiedział: „Proszę Państwa z całą pokorą ja 

pamiętam czasy, kiedy burmistrz, kiedy dochodziło do punktu zapytania radnych korzystał z tego, 

że był gościem i wychodził z sali obrad. Po drugie – pytanie czy protokołujemy to, co jest w 

przerwach? Ponieważ rozmowa była w przerwie... Ja postaram się na przyszłość pamiętać, że i 

podczas przerwy i podczas obrad jestem gościem i będę się zachowywał jak gość. I wszystko w 

tym zakresie.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik stwierdził, że przesłuchał nagranie z posiedzenia komisji i 

wypowiedzi Pana Burmistrza nie ma na tym nagraniu, czyli odebrał to tak, że została przez Pana 

Przewodniczącego Komisji zarządzona przerwa. 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa - radny A.Wiewióra dodał: „To, co na nośniku było 

uważam, że to powinno być w protokole i to było w protokole... 

 

Radny F.Stępień zapytał: „Panie Przewodniczący jest taka prośba, może na następnym 

posiedzeniu Komisja zajęłaby się wysypiskiem w Barczkowicach? Czy jest taka możliwość, bo 

teraz takie tonaże jeżdżą, że nie wiadomo, co tam się dzieje i w nocy i w dzień Tiry jak na trasie? 

Tą drogę nam rozjeźdżą..” 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

5) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Stefan Górny; 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 5. Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 6. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  6 

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza między 

sesjami. 

Burmistrz Kamieńska p. Bogdan Pawłowski zdał sprawozdanie z działalności między V i VI sesją                

w kolejności: 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

2. Sprawozdanie z działalności burmistrza. 
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Ad. 1. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Ad. 2 

Burmistrz B.Pawłowski poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się szereg zebrań 

wiejskich, w których uczestniczył, w trakcie których zostali wybrani sołtysi oraz Rady sołeckie na 

kadencję 2015-2018. Następnie przedstawił wykaz sołtysów i Rad sołeckich w poszczególnych 

sołectwach na terenie Gminy Kamieńsk. 

W załączeniu do protokołu – ww. wykaz.                                                               Załącznik Nr 13  
 

Dodał: „Oprócz tego w tym okresie międzysesyjnym kontaktowałem się z Powiatem 

Radomszczańskim. Tematem jak zwykle były remonty dróg powiatowych. Wiem, że część 

remontów (bodajże w Gałkowicach Starych) była już robiona. Mam obiecane, że w najbliższym 

czasie – zgodnie z harmonogramem, z tym co powiat ma w planach po zimie – te remonty dróg 

będzie przeprowadzał. Oczywiście jesteśmy niezadowoleni z części dróg powiatowych na naszym 

terenie, wymagają one kapitalnych remontów, a są to drogi: z Gorzędowa w kierunku Chrzanowic 

(te odcinki, które nie były remontowane), Gałkowice Stare, Pytowice. Trudno mi się odnieść do 

drogi w kierunku Słostowic, ale ona też wymaga remontu. W tym okresie też było szereg 

remontów dróg gminnych. Te drogi jeszcze będziemy remontować. Mówimy o remontach 

doraźnych, remontach dróg, które nie są pokryte asfaltem. Jeżeli chodzi o drogi asfaltowe to te 

dziury po zimie też będą łatane w najbliższym czasie czy to zaprawą na zimno czy płynnym 

asfaltem. Także będziemy te dziury sukcesywnie łatać. 
 

Również w tym okresie została oddana do użytku siłownia zewnętrzna w całym tym 

kompleksie sportowym pomiędzy ulicą Sportową a orlikiem. Tam jest już kolejny obiekt, który 

powstał. Ta siłownia będzie jakby uzupełnieniem placu zabaw, orlika, kortu tenisowego i myślę, 

że będzie służyć mieszkańcom. Jest to teren monitorowany, jest to teren nadzorowany przez 

naszego pracownika. Przypomnę, że na to pozyskaliśmy środki z Unii Europejskiej. 
 

W minioną niedzielę odbył się turniej w tenisa stołowego, dużo i osób dorosłych i dzieci 

brało udział. Startowało około 50 osób. Organizatorzy, bo ja jakby sprawuję patronat i zapewniam 

logistycznie tą imprezę, natomiast grupa osób, która w Kamieńsku gra w tenisa podjęła się 

organizacji i również proponuje taki turniej... Również odbył się Ogólnopolski Turniej Wiedzy 

Pożarniczej dla Młodzieży. Mamy wyłonionych reprezentantów, którzy będą nas reprezentować 

na zewnątrz. Bardzo ciekawa impreza. Tutaj też chciałbym podziękować wszystkim, którzy się 

zaangażowali zwłaszcza straży pożarnej i szkołom. Odbył się też 17. Przegląd Kolęd i Pastorałek, 

w którym po raz pierwszy wzięły udział przedszkolaki. Była bardzo miła atmosfera.    
 

Również w tym okresie brałem udział w dwóch zebraniach podsumowujących roczną 

działalność OSP: w Kamieńsku i w Koźniewicach oraz (co Pan Komendant tutaj wspominał) w 

odprawie rocznej z policjantami z Komisariatu z Kamieńska. Ale była to odprawa dotycząca 

wszystkich policjantów, którzy tu pracują plus Komendant Powiatowy plus władze samorządowe 

pięciu gmin, które obsługuje Komisariat Policji w Kamieńsku. 

Oczywiście brałem też udział w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Tak się złożyło, że 

mogłem być na wszystkich posiedzeniach Komisji, ale to już w sprawozdaniach państwo 

przedstawiali. Również byłem zaproszony na uroczystość 8. Marca w Pytowicach w odnowionej 

świetlicy. Panie się zorganizowały i zrobiły bardzo miłe, bardzo sympatyczne spotkanie 

integracyjne. Bardzo się cieszę, że są już pomysły jak wykorzystać tą świetlicę, jak ja 

zagospodarowywać. Dziękuję.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego sprawozdania? 
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Radny M.Kopcik zapytał: „Panie Burmistrzu naprawdę ten obiekt bardzo ładnie wygląda, jest 

orlik, są korty tenisowe, jest siłownia, ale tam jest taka nieładna usypana góra ziemi... Czy 

planujecie coś z nią zrobić, czy dalej ją zostawić, bo ona chwastami porasta?” 
 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że planuje ją zniwelować. 
 

Radny D.Barański zapytał, co z mini orlikiem w Gorzędowie? 
 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że w tej chwili trwają przygotowania do przetargu na mini orlik. 
 

Radny F.Stępień zapytał czy władze Miasta i Gminy Kamieńsk brali udział w uroczystościach 

Żołnierzy Wyklętych? 
 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że tak, wspólnie z Panem Przewodniczącym Rady 

Miejskiej złożyli kwiaty pod pomnikiem Warszyca w Kamieńsku. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 6. porządku obrad i przeszedł do punktu 7.  
 

p u n k t  7 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik przedstawił informację na temat swojej działalności w okresie       

od 01 grudnia 2014 r. do 17 marca 2015 r., powiedział: „Moja działalność skupia się przede 

wszystkim na uczestniczeniu w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej oraz prowadzeniu sesji i na 

to w miarę możliwości i w miarę mojego czasu poświeciłem swój czas. Poza tym bardzo dziękuję 

za wszelkiego rodzaju zaproszenia na zebrania. Uczestniczyłem w Walnym Zebraniu 

Sprawozdawczym OSP w Kamieńsku, za co tutaj Panu Zbigniewowi Dworzyńskiemu serdecznie 

dziękuję. Powiem tylko, iż cały Zarząd i poszczególni przewodniczący komisji dostali kolejny 

mandat zaufania, jeżeli chodzi o działalność w tej jednostce.  

Poza tym, tak jak tutaj Pan Burmistrz wspomniał nasze działania w pewnych zakresach i pewnych 

płaszczyznach pokrywają się, złożyliśmy kwiaty 1 marca przed pomnikiem generała Warszyca, 

czym uczciliśmy święto państwowe. Ponadto dyżury w biurze Rady.. Powiem szczerze, że więcej 

takich spotkań z mieszkańcami odbywa się na terenie miasta. Są wyjątki, ale akurat to jest bardzo 

mały promil w stosunku do tych osób, które spotykają się ze mną, że tak powiem „w przelocie”. 

Problemy są różne począwszy od pracy, oświetlenie, drogi, ale także pewnych pomysłów na 

działalność sportową, na działalność kulturalną na terenie gminy. Tutaj przekazuję Panu 

Burmistrzowi te wszystkie spostrzeżenia i są one w miarę możliwości realizowane. 

Jeszcze dodam, że razem z Panią Wiceprzewodniczącą Rady Panią Jurczyk, Panem radnym 

Kopcikiem oraz Panem radnym Tarnowskim w dniu 13 marca braliśmy udział w Samorządowych 

Zawodach Powiatowych w tenisie stołowym i dzięki wspólnemu zaangażowaniu udało nam się te 

zawody wygrać - zajęliśmy pierwsze miejsce, za co bardzo serdecznie Wam dziękuję.” 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7. porządku obrad. Następnie prowadzenie sesji przekazał 

Wiceprzewodniczącej Rady p. Renacie Jurczyk. 
 
Przewodniczący Rady J.Kozik opuścił salę obrad.  
Na sali obrad obecnych 14 radnych.  
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p u n k t  8 
 

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z działalności Komisji za 2014 rok. 

 

Radny Waldemar Wasiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zdał sprawozdanie z 

działalności Komisji w 2014 roku. 

W załączeniu do protokołu – ww. sprawozdanie.                                                    Załącznik Nr 14 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zamknęła punkt 8. porządku obrad i ogłosiła 10 minut 

przerwy do godz. 10
40

. 
 
W trakcie przerwy na salę obrad przybyły: Pełnomocnik Burmistrza ds. RPA p.Grażyna Palka,                 
p.o. Kierownik MZEA w Kamieńsku p. Henryka Fużewska oraz Kierownik MOPS w Kamieńsku          

p.Anna Kułak. Ponadto na salę obrad wrócił Przewodniczący Rady J.Kozik.  

 

Przewodniczący Rady J.Kozik wznowił obrady po przerwie i przeszedł do punktu 9. porządku 

obrad. 
 

p u n k t  9 
 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2014 rok. 

 

Pani Grażyna Palka – Pełnomocnik Burmistrza ds. RPA – przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2014. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Pani G.Palce za przybycie i przeszedł do punktu 10. 

porządku obrad. 
 

/Pani Grażyna Palka opuściła salę obrad/  

p u n k t  10 
 

Sprawozdanie Kierownika MZEA z wykonania budżetu za rok 2014 rok. 

 

p.o. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Pani Henryka Fużewska 

przedstawiła sprawozdanie z wykonanie budżetu za 2014 rok. 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Kierownik za przybycie i przeszedł do punktu 6. 

porządku obrad. 

p u n k t  11 
 

Sprawozdanie Kierownika MOPS z działalności za 2014 rok. 
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Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Anna Kułak przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieńsku za 2014 rok. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 

 

Radny F.Stępień zapytał jak przedstawia się sprawa Pana Wiaderka. Czy coś drgnęło? 

 

Pani A.Kułak odpowiedziała, że tak. Dodała, że miał się zgłosić do MOPS w poniedziałek i nie 

przyszedł. Ponadto wyjaśniła, że od stycznia zmieniły się przepisy i nie musi być zarejestrowany 

w pośredniaku, wystarczy jak przyjdzie z dowodem osobistym. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady podziękował Kierownik MOPS za przybycie i omówienia zagadnienia. 

Następnie przeszedł do punktu 10 porządku obrad 

 
/Pani Henryka Fużewska i Pani Anna Kułak opuściły salę obrad) 

p u n k t  12 

Podjęcie uchwał. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapoznała radnych z następującymi projektami uchwał: 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015;  
 

Skarbnik Gminy M.Ozga poprosiła, aby dokonać jeszcze zmiany w paragrafie trzecim uchwały, 

która polegałaby na tym, że obecne brzmienie paragrafu otrzymałby ustęp pierwszy, natomiast 

wprowadzić ustęp drugi w brzmieniu: 2. Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków 

pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności są zgodne z załącznikiem Nr 4 do 

niniejszej uchwały. Ponadto w związku z tą zmianą zmieniłaby się również numeracja kolejnych 

załączników do uchwały o jeden. Dodała: „Jeszcze dodatkowo byśmy prosili, bo mamy takie 

zadanie w budżecie jak: Budowa siłowni zewnętrznej w Kamieńsku. I to zadanie w całości było 

zaplanowane z naszych środków i jest na to przeznaczona kwota 67 000 zł. Wartość planu nie 

uległa by zmianie jednak podpisana została umowa o finansowanie tego zadania częściowo z UE, 

dlatego też prosimy o zmniejszenie wydatków krajowych w paragrafie 6050 o kwotę 65 067 zł, 

natomiast zwiększenie na wydatki z udziałem UE o 25 000 tj. paragraf 6057 i zwiększenie również 

na paragrafie 6059 o 40 067 zł na współfinansowanie tego zadania.” 

Następnie omówiła zmiany w planie dochodów i wydatków przedstawione w załącznikach do 

uchwały 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. Głosowało 15 radnych. 

„Za” przyjęciem zmian głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku 

głosowania zmiany zostały przyjęte. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2015 (ze zmianami). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/33/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015.                             Załącznik Nr 18 
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 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019; 

 

Skarbnik Gminy M.Ozga wyjaśniła, że konsekwencją zmian w poprzedniej uchwale (zmian w 

budżecie gminy) są zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. W związku z tym prośba żeby 

dodatkowo wprowadzić zmiany w WPF polegające na tym żeby zadanie pn.: „Budowa siłowni 

zewnętrznej w Kamieńsku” przenieść z zadań wymienionych w punkcie 1.3 do zadań 

wymienionych w punkcie 1.1 – wydatki na programy realizowane z udziałem środków z UE. 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła ww. projekt uchwały. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zgłoszone zmiany. Głosowało 15 radnych. 

„Za” przyjęciem zmian głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku 

głosowania zmiany zostały przyjęte. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019 (ze zmianami). Głosowało 15 radnych. „Za” 

przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/34/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2019. 

Załącznik Nr 19  
 

Skarbnik Gminy p. M.Ozga opuściła salę obrad. Natomiast na salę obrad przybyli: urbanista z firmy 
UNIGLOB – p. Piotr Ulrich oraz inspektor w Urzędzie Miejskim – p. Radosław Kępa. 

 

 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kamieńsk; 

 

Pan Piotr Ulrich omówił ww. projekt uchwały oraz załączniki do uchwały. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kamieńsk. 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 1 radny „wstrzymał się 

od głosu”. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/35/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kamieńsk.                                            Załącznik Nr 20  

 

 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

działek  nr ewid. 151, 154 oraz działek nr ewid. 152, 153 (obręb Piła Ruszczyńska); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części działek nr ewid. 151, 154 oraz 

działek nr ewid. 152, 153 (obręb Piła Ruszczyńska). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta wymaganą większością głosów. 
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W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/36/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części działek nr ewid. 151, 154 oraz działek nr ewid. 152, 153 (obręb Piła Ruszczyńska).  

                                             Załącznik Nr 21 
 

Pan Piotr Ulrich i Pan Radosław Kępa opuścili salę obrad. 

 

 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk; 

 

Burmistrz B.Pawłowski zaznaczył, że chciałby zgłosić jeszcze kilka poprawek do załącznika Nr 1 

i do załącznika Nr 2 do przedmiotowej uchwały, mianowicie: 

W załączniku Nr 1:  

1) Przed podstawą prawną (w tabelce) wprowadzić zapis: Deklarację należy wypełnić w języku 

polskim, czytelnie, na maszynie, komputerowo lub ręcznie, drukowanymi literami, czarnym lub 

niebieskim kolorem. Wnioskodawca wypełnia pola jasne. 

2) W punkcie D. dodajemy słowo „w sposób” po słowach: ...zbierane i odbierane będą.            

Po zmianie punkt ten otrzymuje brzmienie: D. Oświadczam, że odpady komunalne powstające 

na nieruchomości wskazanej części C zbierane i odbierane będą w sposób...   

3) W pouczeniu wykreślić punkt czwarty, ponieważ Rada nie może powoływać się na 

Kodeks karny skarbowy. 
 

 W załączniku Nr 2 wprowadzamy takie same zmiany jak w załączniku Nr 1, tzn.: 

1) Przed podstawą prawną (w tabelce) wprowadzić zapis: Deklarację należy wypełnić w języku 

polskim, czytelnie, na maszynie, komputerowo lub ręcznie, drukowanymi literami, czarnym lub 

niebieskim kolorem. Wnioskodawca wypełnia pola jasne. 

2) W punkcie D. dodajemy słowo „w sposób” po słowach: ...zbierane i odbierane będą.            

Po zmianie punkt ten otrzymuje brzmienie: D. Oświadczam, że odpady komunalne powstające 

na nieruchomości wskazanej części C zbierane i odbierane będą w sposób...   

3) W pouczeniu wykreślić punkt czwarty, ponieważ Rada nie może powoływać się na 

Kodeks karny skarbowy. 
 

Następnie Burmistrz B.Pawłowski omówił przedstawiony projekt uchwały. 
  
Nie zgłoszono uwag. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. Głosowało 15 radnych.          

„Za” przyjęciem zmian głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte 

jednogłośnie. Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. 

„Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/37/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk. 

Załącznik Nr 22 
 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Kamieńsk; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
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Radny D.Barański podkreślił, że bardzo mu się nie podoba to, że znów zrzuca się coś na barki 

samorządów. Dodał: „Co teraz powiem mieszkańcowi, że on mnie wybierał a ja zrobiłem mu 

podwyżkę? Prawdopodobnie powyżej dwóch złotych będzie ta podwyżka. A było mówione 

(słyszałem to kilka lat temu), że jak będzie tu składowisko to mieszkańcy będą płacić mniej.         

I niestety ktoś kogoś okłamuje i robi to za nas, no nie wiem myślę, że Warszawa.” 

 

Radny M.Kopcik oznajmił, że będzie głosował przeciwko tej uchwale, ponieważ uczestniczył w 

rozmowach z mieszkańcami miasta i gminy Kamieńsk w trakcie których mieszkańcy byli 

zapewniani że będą płacić tylko za transport natomiast za śmieci nie będą płacić w ogóle, a teraz 

te ceny są sukcesywnie podnoszone. Dodał: „Powstawało największe składowisko śmieci w 

Polsce, mieli odbierać od nas te śmieci za darmo, i my to powtarzaliśmy wszystkim 

mieszkańcom, że będą płacić tylko za transport natomiast śmieci miałyby być przyjmowane za 

darmo na składowisko w Kąsiu. W związku z tym, że ja to mówiłem, obiecywałem mieszkańcom 

i w tej chwili gdybym podniósł rękę to nie byłbym zgodny ze swoim sumieniem w stosunku do 

tych mieszkańców, z którymi rozmawialiśmy.” 

 

Radny F.Stępiń stwierdził, że również będzie głosował przeciw tej uchwale, ponieważ jest to 

serwowanie kolejnej podwyżki. 

 

Radny D.Barański dodał: „Ja też będę głosował przeciw, ale tutaj to nie jest wina burmistrza. 

Naprawdę to nie jest burmistrz winien, jest winien ktoś inny, jest spychomania to co mówiłem 

wcześniej. Ja jestem przeciwny podwyżkom, bo to co mówił Marian też to słyszałem, że 

będziemy symbolicznie za transport odprowadzać jakieś tam pieniądze a teraz się okazuje, że 

rządy się zmieniają i rządy nam coś narzucają.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zwrócił się do Pani adwokat i zapytał: czy możemy narzucić 

firmie, która wygrywa przetarg, gdzie te śmieci ma odwozić? 

 

Adwokat Karina Zakrzewska odpowiedziała, że absolutnie nie. Dodała: „Zgodnie z ustawą gmina 

ma zorganizować odbiór odpadów z terenu gminy i ta forma, którą organizujemy to jest jedynie 

forma przetargu. Startują tutaj wszelkie firmy. Jeżeli chodzi – bo myślę że tu Pan radny 

nawiązywał chyba do zakładu komunalnego – no póki co nie może (są jakieś tam propozycje 

chociażby tworzenia spółek, jeżeli taki zakład komunalny byłby spółką, tak jak np. PGK w 

Radomsku, jeżeli posiada odpowiednie moce przerobowe w szczególności urządzenia, czyli 

również pojazdy to myślę, że jeżeli by była ta forma prawna dozwolona i miałby ku temu 

odpowiednią możliwość to taki zakład mógłby startować również w przetargu. Póki co, na chwilę 

obecną nie jest to możliwe). Natomiast został zorganizowany przetarg, firma, która ten przetarg 

wygrała zaproponowała odpowiednie stawki i w tej chwili tak naprawdę nie mamy takiej 

możliwości żeby tutaj sobie powiedzieć, że my będziemy pobierać od mieszkańca za transport. 

Firma odbiera, transportuje, segreguje, lokuje gdzieś te śmieci... 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik dodał: „Ja w nawiązaniu do tego, co Pan Marian powiedział; 

Mamy Kąsie, natomiast my nie możemy żadnej firmy zobowiązać żeby te śmieci nie selektywne 

akurat tam wywoziła... 

 

Radny M.Kopcik: „Ja nie mam pretensji do Pana Burmistrza, bo są przepisy narzucone odgórnie i 

to trzeba realizować. Natomiast, do czego zmierzam, myśmy rozmawiali z mieszkańcami, 

powstało to składowisko na Kąsiu dzięki naszym deklaracjom, bo tak to ludzie by się na to nie 

zgodzili. I w tej chwili jak ja stanę z jednym człowiekiem czy drugim? Ja uczestniczyłem w tych 
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rozmowach i nie mogę zagłosować za tą uchwałą, bo byłbym nie fair w stosunku do tych osób, 

którym kiedyś obiecywaliśmy.” 

 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapytała: „A co jeżeli teraz wszyscy nie będziemy chcieć 

być nie fair? Co w takim przypadku, jeżeli my nie przegłosujemy, co wtedy z naszymi 

śmieciami?” 

 

Adwokat Karina Zakrzewska zaznaczyła, że gmina ma obowiązek zorganizować odbiór odpadów 

i jeżeli tego odbioru nie zorganizuje to jest problem tutaj po stronie gminy. Dodała:                     

„Z ustawy wynika, że jeżeli gmina nie zorganizuje tego odbierania odpadów to mieszkańcy 

ewentualnie w jakiś wyjątkowych przypadkach mogą zawrzeć czy zlecić odbiór na koszt gminy. 

Możemy przypuszczać, że takie incydentalne przypadki, to nie będzie taki koszt jak tu 

proponujemy tylko to będzie koszt znacznie wyższy i defakto i tak gmina będzie zobligowana do 

tego poniesienia tych kosztów. Nie wyobrażam sobie tego organizacyjnie... 

 

Radny F.Stepień: „Ja uważam, że trzeba w tych samorządach jakoś może troszkę przeciwstawiać 

się temu, co narzucają. Może ktoś to zauważy... No śmieci drożeją, ale dlaczego kosze też 

drożeją... 

 

Burmistrz B.Pawłowski zaznaczył, że tu nigdzie nie jest napisane, że drożeją kosze. Dodał: 

„Umiejętność czytania ze zrozumieniem jest podstawową umiejętnością, bo brniemy w jakąś 

uliczkę. Mówimy o czymś i dokładamy ludziom informacji nieprawdziwych, bo sami nie 

rozumiemy tego co jest napisane.” 

 
/polemika radnych/ 

 
Przewodniczący Rady J.Kozik przerwał polemikę i poprosił o merytoryczną dyskusję. Następnie głos oddał 

radnemu Władysławowi Kowalskiemu. 

 

Radny W.Kowalski zapytał czy jeżeli na składowisku w Kąsiu zostanie uruchomiona sortownia 

śmieci to gmina będzie mogła narzucić firmie żeby tam składowała nasze śmieci? Bo wówczas 

moglibyśmy skorzystać z tej darmowej puli 2000 ton. 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że według nowych przepisów możemy. Dodał: „Proszę 

Państwa, były spotkania były rozmowy tylko proszę mi powiedzieć czy wtedy ktoś mówił, że 

wejdą opłaty marszałkowskie i że ta opłata będzie wynosić połowę składowanych śmieci i to 

wędruje do urzędu marszałkowskiego? Po drugie – jeżeli Państwo mówicie, że jest limit to ja bym 

prześledził historycznie, kiedy gmina korzystała z tego limitu, kiedy przestała z tego korzystać? 

Ile lat nie było korzystane, mimo że ten limit był. Możemy sprawdzić, kiedy był kupiony 

samochód i te kosze, bo dzisiaj już wszyscy zapomnieli ile lat tych koszy i tego samochodu nie 

było? Proszę państwa też się zmieniły przepisy i możemy się z nimi zgadzać czy nie zgadzać, ale 

musimy je respektować. Weszły przetargi i taki zakład jak Zakład Gospodarki Komunalnej w 

Kamieńsku to nie jest spółka i on nie może tego odbierać. Możemy zmienić na spółkę, byłoby to 

bardzo dobre dla gminy, bo zmienilibyśmy ZGK na spółkę i problem zakładu by się bardzo 

szybko rozwiązał. Myślę, że pół roku i tego zakładu nie ma i 30-tu paru miejsc pracy nie ma... 

Jeżeli chodzi o odpady te wymagania rosną. Dzisiaj nam się narzuciło, że nie możemy mieć 

swojego zakładu gospodarki i ten zakład nie może nam tych śmieci odbierać tylko musi być 

spółka. A nawet jak Kamieńsk byłby spółką to nikt nam nie zagwarantuje, że wygra przetarg, bo 

on musi startować do przetargu. I wiele takich małych zakładów, które półtora roku temu 

startowały w przetargach skończyły swoją działalność, bo nie wygrały, bo dostały o połowę 

mniejszą pulę tych śmieci. I te zakłady się polikwidowały poupadały i śmieciarki zostały i kosze 
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zostały itd. Natomiast może w następnej zmianie ustawy będzie to, że będzie mógł zbierać, ale 

czy na pewno nasz zakład będzie tańszy to nie wiem(...). Ja nie wiem, możemy zresztą zapytać 

pracowników czy dyrektora zakładu czy chcą iść w spółkę? Bo ja bym się pierwszy pod tym 

podpisał tylko ja wiem, że to będzie skutkować tym, że za chwilę będą mieli bardzo poważne 

problemy, bo nie wygrają żadnego przetargu(...). I tak to wygląda.” 

 

Radny W.Tarnowski zgłosił wniosek formalny: „O zakończenie dyskusji, przejście do głosowania 

i pozostawienie radnym decyzji w kwestii głosowania.” 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny Pana Tarnowskiego o 

zakończenie dyskusji. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych,    

2 radny „wstrzymało się od głosu”. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty na terenie Gminy Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 

10 radnych, 3 radnych głosowało „przeciw”, 2 radnych „wstrzymało się od głosu. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta wymagana większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/38/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Kamieńsk.          Załącznik Nr 23 

 

 w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny głosował 

„przeciw”, 2 radnych „wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

wymagana większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/39/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.                                       Załącznik Nr 24 

 
/Radny M.Kopcik opuścił salę obrad/ 

Na sali obrad obecnych 14 radnych.  

 

 w sprawie ustalenia opłat za pojemniki; 
 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek:  

 O wykreślenie w paragrafie pierwszym uchwały z punktu drugiego podpunktów: h, i, j. 

Wyjaśnił, że to są kosze parkowe i na chwilę obecną Regionalna Izba Obrachunkowa mówi, że 

nie musimy mieć opłaty za te kosze...  Następnie omówił przedstawiony projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady J.Kozik zapytał czy to jest opłata roczna? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że nie, to jest od pojemnika. 

 

Radna Alicja Grządzielska-Deska zaznaczyła, że w takim układzie należałoby tutaj zapisać, że to 

jest opłata za pojemniki np. w konkretnych placówkach.  

 

Burmistrz B.Pawłowski poprosił Panią mecenas o opinię w tej kwestii.  

 

Adwokat Karina Zakrzewska: „Powiem tak, mnie trudno było pojąć jakby potrzebę w ogóle 

podejmowania tych uchwał niemniej jednak celem wyliczenia tego ryczałtu na domki letniskowe 

jednym z elementów tego wzoru (to jest wzór ustawowy) jest opłata właśnie za pojemnik i tak to 

jest sformułowane. Także nie jest sformułowane tak jak tutaj Pani Radna mówi żeby 

konkretyzować gdzie ten pojemnik ma się znajdować tylko po prostu stawka opłaty za pojemnik. 

I ta uchwała jest podejmowana w zasadzie, jest potrzebna, bo jest elementem wzoru do ustalenia 

kalkulacji na ten ryczałt. Można powiedzieć, że ona będzie martwa, ona ma służyć tylko temu 

jednemu celowi: ustaleniu ryczałtu. Ale ona musi być podjęta.” 
 

Radny W.Kowalski zapytał, kogo będzie dotyczyła ta uchwała, jeżeli nie mieszkańców? 
 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że to dotyczy tych nieruchomości gdzie nikt nie mieszka, ale 

wytwarza się śmieci, np.: sklepy, zakłady, szkoły, itd. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie z punktu drugiego 

podpunktów: h, i, j. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych.        

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

opłat za pojemniki. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 

radnych, 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/40/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie ustalenia opłat za pojemniki.                                            Załącznik Nr 25 

 

 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/311/09 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 22 

kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Kamieńsk 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 

niektórych innych składników wynagrodzenia a także sposób podziału środków na 

nagrody burmistrza i dyrektorów szkół; 
 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 

 
/Radny M.Kopcik wrócił na salę obrad/ 
Obecnych - 15 radnych.  
 

Radny M.Kopcik zapytał, jaki dodatek na dzień dzisiejszy mają dyrektorzy i wicedyrektorzy? 
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Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że dokładnie nie pamięta, trzeba by zajrzeć do tej uchwały, 

ale to jest chyba od 300 do 1 200 złotych ten pierwszy przedział, czyli dyrektorowi przy liczbie 

oddziałów powyżej dwunastu. 
 

Radny M.Kopcik podkreślił, że interesuje go konkretna kwota, jaki mają dodatek na dzień 

dzisiejszy. 
 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach w celu sprawdzenia, jakie obecnie 

obowiązują kwoty dodatku funkcyjnego dla nauczycieli w placówkach oświatowych na terenie 

Gminy Kamieńsk. 

Po przerwie (w godz. 12
50

-13
05

)
 
Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do kontynuacji 

punktu. Poinformował, że zgodnie z uchwałą Nr XXVI/298/12 Rady Miejskiej w Kamieńsku z 

dnia 27 listopada 2012 r. obowiązują następujące kwoty dodatku: Nauczycielowi, któremu 

powierzono stanowisko kierownicze przysługuje dodatek funkcyjny miesięcznie w wysokości:  

1) dyrektorowi – od 300 zł do 1000 zł przy liczbie oddziałów do 12, od 400 zł do 1100 zł przy 

licznie oddziałów powyżej 12, 

2) wicedyrektorowi – od 300 zł do 650 zł przy liczbie oddziałów do 12, od 300 zł  do 700 zł 

przy licznie oddziałów powyżej 12, 

3) inne stanowiska kierownicze określone w statucie szkoły – 200 zł do 450 zł. 

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały         

Nr XXXVIII/311/09 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 22 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli, zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Kamieńsk określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia a także sposób podziału środków na 

nagrody burmistrza i dyrektorów szkół. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. projektu 

uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/41/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/311/09 Rady Miejskiej w Kamieńsku z 

dnia 22 kwietnia 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Kamieńsk określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia a także sposób podziału środków na nagrody burmistrza i dyrektorów szkół. 

Załącznik Nr 26 
 

 w sprawie zmiany uchwały Nr X/96/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21 lipca 

2011 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli oraz zwolnień od obowiązku realizacji zajęć 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w publicznych szkołach i 

publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kamieńsk;  

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały         

Nr X/96/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21 lipca 2011 r. w sprawie zasad udzielania         
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i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli oraz 

zwolnień od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w publicznych szkołach i publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kamieńsk. 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/42/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie zmiany uchwały Nr X/96/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 21 

lipca 2011 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli oraz zwolnień od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w publicznych szkołach i publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Kamieńsk.                                                                  Załącznik Nr 27 

 

 w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych szkół podstawowych i gimnazjum, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kamieńsk; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

naboru stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych szkół 

podstawowych i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk. 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/43/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych szkół podstawowych i gimnazjum, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kamieńsk.                                                                       Załącznik Nr 28 

 

 w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Kamieńsk; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

naboru stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk. Głosowało 15 radnych.                   

„Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/44/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie określenia kryteriów naboru stosowanych na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do Publicznych Przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kamieńsk.                                                                                                                 Załącznik Nr 29 

 

 

 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Planowania, Budżetu i Finansów; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

naboru stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk. Głosowało 15 radnych.                   

„Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/45/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Planowania, Budżetu i Finansów. 

Załącznik Nr 30 
 

 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. 

projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/46/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kamieńsk.  

           Załącznik Nr 31 
 

 w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – siłowania zewnętrzna w Kamieńsku; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – siłowania zewnętrzna w Kamieńsku. 

Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr VI/47/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 

17.03.2015 r. w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – siłowania zewnętrzna w Kamieńsku.                                                  Załącznik Nr 32 

 

 w sprawie poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

 

Radny D.Barański zgłosił wniosek:  

 „O podniesienie wynagrodzenia za inkaso od sumy zainkasowanych i terminowo 

przekazanych do Urzędu Gminy podatków pobranych w sołectwach: z 12% na 14%.” 

Burmistrz B.Pawłowski przychylił się do wniosku o podniesienie inkasa, ale zaproponował żeby 

tą kwotę podnieść do 15%. 
 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej propozycji. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podniesienie wynagrodzenia za inkaso 

na 15% od sumy zainkasowanych i terminowo przekazanych do Urzędu Gminy podatków 

pobranych w sołectwach. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało        

15 radnych. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie poboru w 

drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem ww. projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu:  

1) Oświadczenia sołtysów w sprawie wyrażenia zgody na pobór inkasa od nieruchomości, 

podatku rolnego i leśnego od osób fizycznych       –      załącznik Nr 33; 

2) Uchwała Nr VI/48/15 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 17.03.2015 r. w sprawie 

poboru w drodze inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso    –      załącznik Nr 34. 
 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 12.      

i  przeszedł do punktu 13. porządku obrad. 
 

p u n k t  13 
 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny F.Stępień powiedział, że ma następujące wnioski:  

1)  Pomalowanie ściany w świetlicy w Barczkowicach - jak się wchodzi do świetlicy (tam 

gdzie kiedyś stała lodówka); 

2) Wykonanie podestu dla niepełnosprawnych do świetlicy w Barczkowicach; 

3) Zlikwidowanie wyrwy na chodniku na ulicy Szkolnej przy posesji Pana Tazbira, która 

powstała na skutek zapadnięcia się chodnika; 

4) Sprzątnięcie śmieci z działki koło Lecznicy naprzeciwko sklepu DINO. 
 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że są takie miejsca gdzie nie wiadomo, dlaczego mieszkańcy 

rzucają śmieci i to jest właśnie jedno z takich miejsc. Dodał, że tam, co jakiś czas gmina sprząta te 

śmieci i teraz też zostaną uprzątnięte. 
 

Radny M.Kopcik oznajmił, że otrzymał petycję od mieszkańców Napoleonowa i Huty Porajskiej, 

podpisaną przez 44 osoby, która dotyczy przebudowy dróg dojazdowych do Napoleonowa i Huty 

Porajskiej oraz posprzątania bałaganu przy drogach. Dodał: „Może byśmy to odroczyli na przyszłą 

sesję, bo ta petycja wpłynęła dopiero w tej chwili. Oni chcą żeby ta droga została zrobiona. 

Ewentualnie, Panie Burmistrzu, porozumienie z Panem Wójtem Woli Krzysztoporskiej, bo tam też 

jest droga, która łączy gminę Kamieńsk z gminą Wola Krzysztoporska. Może wspólne jakieś 

porozumienie i tym ludziom dać te drogi dojazdowe żeby mogli jeździć po jakiś w miarę ludzkich 

drogach. Ja bym prosił Pana Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa żeby w programie 

Komisji to umieścił i może byśmy objechali te drogi, zobaczyli jak one wyglądają, czy są 

potrzebne jakieś naprawy ewentualnie inne rzeczy – bo przypomnę na rok 2015 jest tam kwota 

przeznaczona 70 tys. zł, a w tamtym roku było przeznaczone 110 tysięcy – i byśmy się wstrzymali 

do przyszłej sesji i jakieś stanowisko zajęli w tej kwestii jako radni.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski podkreślił, że Państwo radni zajęli stanowisko w tej kwestii 

przegłosowując 70 tysięcy złotych w budżecie na remont tej drogi i to 70 tysięcy nie zginie. Dodał: 

„Co roku kawałek drogi był tam robiony. Droga jest wytyczona w poprzedniej kadencji, bo nikt nie 

wiedział jak ta droga przebiega (część tej drogi przebiega przez Lasy Państwowe, wodociąg 
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przebiega przez Lasy Państwowe). Także ja też przygotuję informację, co było już zrobione, bo to 

tak jakby nagle się okazało, że nic tam się nie robi. Ja przygotuję taką informację, bo to jest 

pierwsza droga, która była remontowana w tym roku, jeżeli chodzi o dziury.”  

 

Radny M.Kopcik dodał: „Rzecz w tym Panie Burmistrzu, że prawdopodobnie te kwoty były 

wyższe a potem były zdejmowane z tej drogi, zmniejszane... Druga sprawa, Panie Burmistrzu, to 

jest droga dojazdowa do oczyszczalni ścieków. To jest ulica Chopina i zarówno mieszkańcy jak i 

pracownicy oczyszczalni ścieków zgłaszają, że tam nie ma lampy i tam jest bardzo ciemno. Chodzi 

o ten zakręt za DINO.” 
 

Następnie w dyskusji głos zabrał radny S.Górny i zapytał: „Dlaczego mówione jest, że droga do 

Napoleonowa nie jest robiona? W poprzedniej kadencji ta droga była cały czas robiona. Nawet 

teraz jest od Ostrowskiego (jak się nasza droga kończy) do żwirowni, co jest droga z Woli 

Krzysztoporskiej, jest zrobiona. A tutaj była sukcesywnie cały czas roniona. Teraz jest mokro i 

znowu są dziury, ale cały czas była robiona. To, że w ogóle nie była robiona to nieprawda.” 

 

Sołtys M.Masiarek wyjaśnił, że on nie mówi, że nie było robione tylko, że na tą drogę było 

przeznaczone w zeszłym roku 200 tysięcy złotych i później połowa tej sumy została zdjęta, a droga 

nie została dokończona, więc nie wie, o co chodzi. 
 

Radny S.Górny dodał: „Proszę Pana, ja tam jeżdżę tą droga od 30-tu lat i to, co było jeszcze 

wcześniej a teraz, co jest przez cztery lata to jest niebo a ziemia.” 
 

/polemika radnych/ 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik przerwał polemikę i oddał głos Burmistrzowi Kamieńska 

p.Bogdanowi Pawłowskiemu.  

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że tu jest mowa o paru drogach w tym obszarze, również tych, 

które nie należą do naszej gminy. Dodał: „Ta droga była robiona i jesienią i na wiosnę i teraz 

będzie jeszcze poprawiany przez wykonawcę w ramach gwarancji ten kawałek w destrukcie, który 

był robiony w tamtym roku. Myślę, że w tym roku będzie ten kawałek asfaltu w lesie zrobiony. Jest 

jeszcze problem taki, że mamy nie unormowany kawałek drogi, która jest w lesie. W środku lasu 

ktoś kiedyś zajeździł, zawiózł kamieniem, myśmy te dziury zawozili w jakiś sposób a teraz jest 

problem, że albo się dogadać z „Lasami państwowymi” i ją przejąć albo zostawić tą drogę w lesie a 

wycinać drzewa, co nie jest takie proste... Tym bardziej, że jest tam gminny wodociąg położony też 

przez działki leśne i nie wiem czy jest na to zgoda czy nie ma zgody. Po prostu kiedyś kopano jak 

im się chciało i dzisiaj ten problem mamy(...).” 

 
Następnie, w kwestii dróg, głos zabrali: radny A.Wiewióra oraz sołtys Barczkowic Z.Dworzyński.  

Radny Artur Wiewióra poinformował, że już kilkakrotnie rozmawiał z Wydziałem Zarządzenia 

Drogami Powiatowymi w sprawie przewróconego znaku w Gorzędowie i ten znak w dalszym ciągu 

nie jest postawiony. W związku z tym poprosił Pana Burmistrza, jeżeli będzie w Starostwie, żeby 

zgłosił tę sprawę.  

 

Burmistrz B.Pawłowski oznajmił, że nie ma problemu z tym, że to będzie już jego kolejny monit 

do Powiatu w sprawie tego znaku. 

 

Sołtys Barczkowic Z.Dworzyński zgłosił, że przy zjeździe z drogi DK91 na ulicę Wrzosową jest 

duża wyrwa (przy samym zjeździe z ulicy Słowackiego) i prośba żeby to usunąć, bo stwarza duże 
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niebezpieczeństwo. Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Rady i zapytał: jaki czynnik 

wpłynął na to, że na rok bieżący są wstrzymane fundusze sołeckie? 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik oznajmił, że nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie i o udzielenie 

odpowiedzi prosi Pana Burmistrza. 

 

Burmistrz B.Pawłowski powiedział: „Cześć Rady (tej starej Rady) była zdania, że jest następna 

kadencja, więc nie ma co tego wrzucać w budżet następnej kadencji. Przed jesienią kiedyś były 

ustalane wysokości funduszy sołeckich we wszystkich sołectwach (z wyjątkiem sołectwa w 

Szpinalowie gdzie nie przyszli mieszkańcy). Odbyły się zebrania z mieszkańcami i wszystkie 

sołectwa były zapoznane z wielkością, jaka kwota byłaby, jeżeli chodzi o fundusz sołecki, który by 

był i mieszkańcy proponowali w obszarze tej kwoty, co by widzieli żeby zrobić. W Barczkowicach 

– z tego, co pamiętam – było poszerzenie i utwardzenie terenu i chyba odwodnienie też z placu 

świetlicy. Także zebrania były i propozycje mieszkańców były. Wszystkie te propozycje włożone 

są w budżecie tegorocznym. Także to nie ma, że to przepadło tylko są kwoty zaplanowane.” 

 

Pan Zbigniew Dworzyński dodał: „Ja powiem, dlaczego pytam... Pytanie takie samo padło na 

zebraniu sołeckim w Barczkowicach to burmistrz powiedział: proszę to pytanie kierować do Rady. 

Więc ja pytam a odpowiada mi burmistrz.” 

 

Następnie głos zabrał radny M.Kopcik i oznajmił, że w imieniu mieszkańców ulicy Sikorskiego 

chciałby prosić, jeżeli jest to możliwe, aby usunąć kamienie znajdujące się na działce gminnej vis a 

vis posesji Pana Kenigsmana, które są pozostałością po skalniku.  

 

Burmistrz B.Pawłowski zapytał czy tym mieszkańcom, którym przeszkadzają te kamienie nie 

przeszkadza pocięte drzewo, które tam jest składowane bez wiedzy właściciela działki?..  

  

Radny M.Kopcik wyjaśnił, że zgłasza tylko postulaty mieszkańców. Natomiast, jeżeli przeszkadza 

drzewo, które tam się znajduje to należy powiedzieć Panu Kenigsmanowi żeby to drzewo sprzątnął. 

Dodał: „Druga sprawa dotyczy tam jednej czy dwóch ławeczek. Czy jest tam taka możliwość?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że to jest ta niespodzianka, o której mówił wcześniej. Jak 

przyjdzie wiosna to na pewno ławeczki będą. 

 

Radny M.Kopcik dodał: „Ja jeszcze w imieniu radnej Deski, bo narzeka Pani Deska, że jest ciemno 

na parkingu koło sklepu Lewiatan. Jakby tam też lampę skierować w kierunku tego parkingu? Tam 

powinna być, ja tam wiedze... Uważam, że skierowanie tam lampy w drugą stronę na ten parking to 

by było potrzebne.” 

 

Radny Z.Szczepanik zapytał czy ruszyło się coś w sprawie przystanku w Gałkowicach? I – druga 

kwestia – jak przedstawia się sprawa lampy do Pana Kurtka. 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o przystanek to sprawa została zgłoszona do 

starostwa i teraz trzeba uzbroić się w cierpliwość. Natomiast, co do lampy do Pana Kurtka to na 

razie nie ma środków w budżecie. Dodał: „Proszę Państwa proszę pamiętać, że zrobienie to nie jest 

tylko kwestia zgłoszenia. To jest jeszcze kwestia znalezienia w budżecie, bo albo muszą wpłynąć 

pieniądze do budżetu albo musimy gdzieś coś zabrać.” 

 

Radny D.Barański przypomniał, że w poprzedniej kadencji do Pana Burmistrza wpłynęło pismo od 

mieszkańców ulicy 3 Maja z Gorzędowa o progi zwalniające. Następnie zapytał, co w tej sprawie? 
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Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że w tej chwili jest w trakcie rozeznania ile te progi mogą 

kosztować. I jeżeli będzie pełne rozeznanie i zostaną ustalone konkretne miejsca, bo podobna 

sytuacja będzie w Ochocicach, to progi będą zakładane. 

 

Radna A.Grzadzielska-Deska dodała, że przydałyby się też takie progi zwalniające na ulicy 

Kościuszki (przy tej krzyżówce). Ponadto zapytała, kiedy będą obiecane pasy (przejście dla 

pieszych) przy przedszkolu? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że jak zrobi się ciepło będzie ściągnięta firma i będą malowane 

pasy nie tylko przy przedszkolu, ale jest jeszcze kilka takich miejsc gdzie należy je domalować, 

zwłaszcza tam gdzie są nowe asfalty. 

 

Sołtys Barczkowic Z.Dworzyński zaznaczył, że chciałby wrócić do tematu przepompowni, bo 

słyszał, że w budżecie będą jakieś środki przeznaczone na przebudowę tej przepompowni. Dodał: 

„Ta przepompownia działa już od kilku lat i kilkakrotnie mnie zalewała a ostatnio to już nie wiem 

jak to nazwać, bo ani nie było opadów ani nie było topnienia śniegu, jeszcze dzień wcześniej 

„komunalka” czyściła przepompownie a w nocy zostałem zalany. Nie wiem w jaki sposób, bo w 

tamtym roku miało miejsce to samo zdarzenie, moja posesja była zalana i przyszło pismo 

burmistrza, że jest monitoring, powiadamianie na komórkę. Nic nie zadziałało.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „No ja przyjmuję rzecz i przekazałem dyrektorowi ZGK, bo on jest za to 

odpowiedzialny, on powinien pilnować. Myślę, że przy czyszczeniu tej przepompowni zrobiono 

jakiś błąd, nie załączono. Ja mam oficjalną informację od Pana Dyrektora, że pływaki się 

zawiesiły. Pozwoliłem sobie w ten budżet włożyć szacowaną kwotę, która by była potrzebna na 

pełny monitoring tej przepompowni żeby alarmowała sama znacznie wcześniej zanim coś się złego 

stanie. Zobaczymy teraz, co będzie. Mamy już takie dwie przepompownie zrobione, one działają, 

ten monitoring działa dobrze, natomiast tutaj będzie to kolejna (trzecia w gminie), która będzie 

monitorowana.” 

 

Pan Zbigniew Dworzyński dodał: „Czyli rozumiem, że nie będzie rozbudowywana tylko będzie 

doposażona w lepszy sprzęt. I wtedy będzie 100% pewna?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że będzie zrobiony monitoring niemniej nigdy nie ma stu 

procent pewności. Dodał. „Ale proszę pytać dyrektora zakładu, on jest od tego. Myśmy mu to 

mienie powierzyli i on za to odpowiada, za to mu płacimy. Jak źle zrobili to niech poniosą tego 

konsekwencje. To jest ewidentna wina tego, który czyścił i Zakładu Gospodarki Komunalnej, który 

dostał to w użytkowanie i z tego bierze pieniądze. Bo my wszyscy płacimy Zakładowi Gospodarki 

za funkcjonowanie kanalizacji ściekowej i to ma działać(...).”        Następnie Pan Burmistrz zwrócił 

się do Przewodniczącego Rady o poproszenie na sesję Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w celu udzielenia wyjaśnień, co do zaistniałej sytuacji na przepompowni ścieków w 

Barczkowicach. 

Przewodniczącego Rady przychylił się do prośby Pana Burmistrza i zarządził przerwę w obradach. 
 
(na salę obrad przybył p.o. Dyrektor SZGK Pan Karol Trajdos) 

 

Po przerwie (w godz. 13
45

-13
55

) Przewodniczący Rady wznowił obrady i poprosił Dyrektora SZGK 

o kilka słów wyjaśnienia w kwestii przepompowni ścieków koło Pana Zbyszka Dworzyńskiego.  

 

p.o. Dyrektor SZGK K.Trajdos poinformował, że ta pompownia była wyczyszczona, wymyta przez 

WUKO i po tym czyszczeniu nie zadziałały pływaki, nie załączyły przepompowni, co 
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spowodowało wylanie ścieków. Na chwilę obecną awaria została usunięta i wszystko funkcjonuje 

dobrze.  

 

Sołtys Z.Dworzyński zapytał, jaki jest system powiadamiania w przypadku zaistnienia awarii? 

 

p.o. Dyrektor SZGK K.Trajdos odpowiedział, że na chwilę obecną nie ma powiadamiania, jest 

tylko sygnalizacja. Natomiast zostały już podjęte kroki w celu zamontowania tam systemu 

powiadamiania o awarii, dzięki któremu będzie można w porę zareagować. Dodał: „Awaria zawsze 

może wystąpić, ale wtedy można będzie zadziałać żeby tę awarię usunąć zanim wystąpi jakieś 

wylanie, jakie w tej chwili miało miejsce.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski zwrócił się do Dyrektora SZGK i zapytał, kto odpowiada za kanalizację w 

Gminie Kamieńsk? 

 

p.o. Dyrektor SZGK K.Trajdos odpowiedział, że Zakład Gospodarki Komunalnej w Kamieńsku. 

 

Burmistrz B.Pawłowski dodał: „Czy Zakład ma jakieś alarmowe telefony?.. Jak, w przypadku 

zauważenia jakieś sytuacji nienormalnej np. wycieku wody czy awarii pompowni, was 

zawiadomić? Czy można się do was dodzwonić czy nie?” 

 

p.o. Dyrektor SZGK K.Trajdos odpowiedział, że można się dodzwonić. Podane są numery 

telefonów do Pana Dyrektora i do Pani Krężlak, na które można dzwonić o każdej porze. 

 

Radna A.Grządzielska Deska zaproponowała żeby te numery alarmowe były umieszczone na 

fakturach za wodę i ścieki, bo wówczas każdy mieszkaniec będzie miał do nich dostęp w razie 

potrzeby. 

 

p.o. Dyrektor SZGK K.Trajdos oznajmił, że jeżeli to będzie możliwe to jest to do zrobienia. Dodał, 

że w tej chwili na fakturach podany jest numer telefonu stacjonarnego do Zakładu. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Panu Dyrektorowi za przybycie, następnie zamknął 

punkt 13. i przeszedł do punktu 14. porządku obrad. 

 
/p.o. Dyrektor SZGK Pan Karol Trajdos opuścił salę obrad/ 

 

p u n k t  14 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poinformował, że w biurze Rady jest pismo od organizatora VIII 

Spartakiady Samorządowców Powiatu Radomszczańskiego, w którym zawarta jest informacja o 

rodzajach i terminach poszczególnych konkurencji Spartakiady. Dlatego apeluje o zapoznanie się z 

tym terminarzem i jeżeli są chętni do udziału to prosi o zgłaszanie swoich kandydatur do 

poszczególnych konkurencji. Dodał, że w tenisie stołowym drużyna z Kamieńska zajęła pierwsze 

miejsce i będzie reprezentowała Powiat Radomszczański na szczeblu wojewódzkim.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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p u n k t  15 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam VI Sesję Rady Miejskiej w 

Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 

Protokołowała:  

 

Halina Bąkowicz  
 

 

 

 

 

 


